
Protokół Nr III/2024 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

z dnia 13 czerwca 2024r. 
 

Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Urzędu Gminy w Łącznej, Czerwona Górka 1 B 

Czas trwania obrad   –  godz.  16,00  - 17,00 

 

Ad  1. 

Dnia 13 czerwca 2024r. odbyło się  III - e  w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna. 

Obrady otworzył i przewodniczył im Przewodniczący Rady Gminy p. Andrzej Wisowaty. 

Po otwarciu posiedzenia Przewodniczący Rady poprosił o uczczenie minutą ciszy w pozycji 

stojącej zmarłego Wójta Gminy p. Romualda Kowalińskiego. 

Następnie Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości, przybyłych radnych i sołtysów. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego p. Jerzy Żmijewski 

- Członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego p. Monika Pająk 

- Wójt Gminy Łączna p. Wojciech Fąfara 

- Zastępca Wójta Gminy p. Krzysztof Pastuszka 

- Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek 

- Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek 

- Radca Prawny Urzędu Gminy p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Monika Marcisz 

- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Bożena Tuśnio 

- sołtysi Gminy Łączna 

- inni pracownicy Urzędu Gminy 

 

Na liście obecności podpisy złożyło 15 radnych, co stanowiło 100 % ustawowego składu 

Rady Gminy. Obrady były prawomocne.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad  2. 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował w kolejności alfabetycznej z listy 

radnego Tomasza Fąfarę, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady – odczytał zaproponowany porządek obrad i zapytał czy są jakieś 

wnioski bądź uwagi do porządku obrad. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. Porządek obrad stał się obowiązujący: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

6. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

7. Przedstawienie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Łączna oraz efektów realizacji za 2023 rok. 

8. Pytania, wnioski, interpelacje. 

9. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 
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10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Łączna na II półrocze 2024 roku 

b) rozpatrzenia ponownej petycji dotyczącej zmiany lokalizacji wiaty przystankowej 

usytuowanej przy działce nr. ew. 83/1 obręb Gózd Gmina Łączna 

c) zmian budżetu Gminy Łączna na 2024 rok 

d) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 2024-2032 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 4 i 5.  

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 28.05.2024r. do dnia 13.06.2024r. w imieniu Wójta Gminy  

p. Wojciecha Fąfara odczytał Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka. 

I. Uczestniczyłem: 

28 maja – w spotkaniu samorządowców z gmin i powiatu z Zarządem Powiatu Skarżyskiego,   

- w podpisaniu umowy z firmą KOWEX na remont drogi przy cmentarzu w Kamionkach, 

3 czerwca – w odbiorze drogi Podłazie – Krzyżka, 

5 czerwca – w spotkaniu z Prezes LGD Wokół Łysej Góry p. Anną Łubek, 

- w posiedzeniu Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego,  

6 czerwca – w posiedzeniach Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Łączna, 

7 czerwca – w święcie Szkoły Podstawowej im. Eugeniusza Gedymina Kaszyńskiego 

„Nurta” w Goździe,    

11 czerwca – w posiedzeniu połączonych komisji Rady Gminy Łączna, 

12 czerwca – w wyborczym walnym zebraniu członków Związku Miast i Gmin Regionu 

Świętokrzyskiego zorganizowanym w ŚUW w Kielcach, 

- w wernisażu nieżyjącego artysty mieszkańca naszej Gminy Łączna Andrzeja Borysa, 

cenionego fotografika, długoletniego Prezesa Świętokrzyskiego Związku Polskich Artystów 

Fotografików, 

13 czerwca – w grze decyzyjnej z udziałem kierowników organów administracji 

samorządowej mającej na celu doskonalenie procesu kierowania realizacją zadań obronnych 

w sytuacji podwyższenia gotowości obronnej Państwa, 

- w posiedzeniu Zgromadzenia Związku Gmin Gór Świętokrzyskich w Bielinach. 

II. Wydałem zarządzenia: 

- w sprawie zmian budżetu Gminy na 2024 rok, 

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2023 rok. 

 

W ramach Promes 8 edycji Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych w maju podpisano umowy na zadania: 

1) „Budowa drogi dojazdowej do zbiornika wodnego Jaśle” z firmą TRAKT.  

Wartość zadania: 4 917 864,44 zł.  Firma rozpoczęła już prace budowlane.  

Termin realizacji: do 30 czerwca 2025r. 

2) „Poprawa bezpieczeństwa na drogach gminnych – ETAP I”: 

- Część 1: Przebudowa drogi gminnej nr 004078t na działkach nr 496, 389 obręb 0001. 

Wartość zadania 599 286,58 zł, termin realizacji: do 27 września 2024r. 

- Część 2: Dostawa samochodu ciężarowego wraz z wyposażeniem o wartości 959 424,60 zł, 

termin realizacji : do 27 września 2024r. 

- Część 3: Dostawa ciągnika wraz z wyposażeniem o wartości 223 368,00 zł, termin 

realizacji: do 27 września 2024r. 
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Trwa realizacja zadania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków „Wymiana pokrycia 

dachowego na  Kościele pw. Świętych Szymona i Judy Tadeusza w Łącznej oraz remont 

wieżyczek”. Wartość zadania : 1.794.000 zł wkład własny Gminy 2 % tj. 35.880 zł.  

Termin realizacji: 31.12.2024r. 

 

Trwa realizacja zadania „Zagospodarowanie otoczenia wokół zbiornika wodnego Jaśle”. 

Wartość zadania: 2 050 000,00 zł. Realizacja do 30 listopada 2024r. 

 

W ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg trwa realizacja zadań: 

1) Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi gminnej przy hurtowni bud.  

Wartość całkowita: 253 942,43 zł, dofinansowanie:  (80%) 

2) Przebudowa przejścia dla pieszych przy markecie Centrum.  

Wartość całkowita: 251 342,90 zł, dofinansowanie: (80%) 

Termin realizacji zadań: 31.08.2024r. 

 

W dniu 28.05.br. zaopiniowano pozytywnie Dodatek nr 1 Planu Ruchu Zakładu Górniczego 

,,Bukowa Góra” na lata 2020-2026, w związku ze złożonym wnioskiem przez 

Przedsiębiorstwo PCC Silicium S.A. z siedzibą Zagórze 92. 

 

W dniach od 20.05. - 03.06.2024r. przeprowadzono konsultacje społeczne dotyczące projektu 

zmiany Nr 9 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego obrębu nr 0002 Gózd - 

Gminy Łączna wraz z uzasadnieniem oraz z Prognozą oddziaływania na środowisko. 

 

Przygotowany jest już projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu  

i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych 

przypadających gminie Łączna. Uchwała będzie procedowana na kolejne posiedzenie Rady - 

obecnie została skierowana do UOKiK i Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi w celu 

zaopiniowania. 

 

Gmina ogłosiła przetarg o kredyt w kwocie 2 000 000 zł zgodnie z zapisami  uchwały 

budżetowej na 2024 rok.  

 

W dniu jutrzejszym ogłoszone zostanie postępowanie o przetargu nieograniczonym na dowóz 

dzieci do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej oraz do Zespołu Szkół w Goździe  

w r. szk. 2024/2025. 

 

Pismem z dnia 17 maja br. Urząd Marszałkowski poinformował, że projekt Gminy Łączna 

pn.: „Zwiększenie gotowości operacyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej w Łącznej poprzez 

zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego oraz sprzętu i wyposażenia”, złożony  

w ramach naboru uchwałą Zarządu Województwa Świętokrzyskiego został wybrany do 

dofinansowania z przyznaną kwotą wsparcia z EFRR w wysokości 1 345 504,30 zł. Wkład 

własny zadania mają stanowić środki ze sprzedaży obecnie używanego wozu strażackiego 

Iveco (r. prod. 2009) . 

 

W ramach gospodarki odpadami komunalnymi w kwietniu br. została zawarta umowa 

pomiędzy Gminą Łączna a ZGK Łączna, przedmiotem której jest zlecenie wykonania usługi: 

opróżnianie koszy z odpadów komunalnych zmieszanych gromadzonych na przystankach, na 

terenach placów zabaw, wiat rekreacyjnych, przy zbiorniku Jaśle, odebranie odpadów z akcji 

sprzątania świata w zamian za bezpłatne korzystanie z samochodu marki IVECO będącego 

własnością Gminy. 
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Aktualnie realizowana jest kontrola zbiorników bezodpływowych oraz przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Wynika to z nowych przepisów ustawy z dnia 13 września 1996 roku  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Właściciele nieruchomości, które nie są 

podłączone do kanalizacji sanitarnej mają obowiązek zawarcia umowy na odbiór nieczystości 

ciekłych oraz regularnego opróżniania zbiorników. Kontrola polega na wezwaniu właścicieli 

nieruchomości do Urzędu Gminy celem okazania zawartej umowy z przedsiębiorcą 

posiadającym zezwolenie na opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub przydomowych 

oczyszczalni ścieków oraz dowodów potwierdzających uiszczenie opłat za usługę. 

 

Zarządzeniem Nr 21/2024 z dnia 20 maja 2024r. ogłosiłem konkurs na stanowisko referenta 

ds. gospodarki odpadami komunalnymi w Urzędzie Gminy Łączna. Do dnia 31 maja 2024r. 

dokumenty aplikacyjne przesłały 3 kandydatki. Po dokonaniu analizy złożonych dokumentów 

wymagania formalne określone w ogłoszeniu spełniła i zakwalifikowała się do następnego 

etapu rekrutacji 1 kandydatka. W toku przeprowadzonego postępowania kwalifikacyjnego 

obowiązki  REFERENTA DS. GOSPODARKI ODPADAMI KOMUNALNYMI  w Urzędzie 

Gminy Łączna od dnia 4 czerwca br. powierzyłem Pani Agnieszce Kołda. 

 

W zakresie spraw obywatelskich: 

W okresie od 1 stycznia 2024r do 10 czerwca 2024r. sporządzono w tutejszym Urzędzie 

Stanu Cywilnego 38 aktów zgonu oraz 3 akty małżeństwa. 

Wydano 174 odpisy aktów stanu cywilnego (skróconych, zupełnych oraz na drukach 

wielojęzycznych). 

Wystąpiono z wnioskiem o nadanie medali za długoletnie pożycie małżeńskie 12 parom, 

które zawarły związek małżeński w 1974r. i przeżyły w jednym związku małżeńskim 50 lat.  

Medale te nadaje Prezydent Rzeczpospolitej Polskiej  na wniosek Kierownika Urzędu Stanu 

Cywilnego.    

W tutejszym Urzędzie przyjęto 174 wnioski o wydanie dowodu osobistego.  

Unieważniono 23 dowody osobiste z powodu utraty/uszkodzenia. 

Wydano 2 decyzje administracyjne w sprawie o wymeldowanie z pobytu stałego, 

zameldowano na pobyt stały 44 osoby, na pobyt czasowy 6 osób. 

Zastrzeż PESEL to usługa, która pozwala swobodnie zarządzać numerem PESEL. 

Zastrzeżenie numeru PESEL zabezpiecza przed jego nieuprawnionym użyciem.  

Od początku 2024 r. zastrzeżono 38 numerów PESEL oraz cofnięto 2 zastrzeżenia.  

Nadano 3 numery PESEL na wniosek. 

W okresie od 1 stycznia do 10 czerwca 2024 r. przyjęto do wprowadzenia do Centralnej 

Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej 33 wnioski dotyczące zarejestrowania, 

zmiany danych, wykreślenia, zawieszenia bądź wznowienia działalności gospodarczej. 

 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Łącznej w ostatnim okresie: 

- przeprowadził czyszczenie kanału sanitarnego Jęgrzna – Czerwona Górka, 

- wykonywał przyłącza wodociągowe Zagórzu – za te roboty Zakład obciążył i wystawił 

faktury na  kwotę 90 650,00 zł. Jest to dochód i zarobek Zakładu. 

- zakupił nową pompę dozującą i podającą chlor do sieci na wodociąg Zalezianka - kwota 

5.000,00 zł netto, 

- zakupił nową taśmę do prasy odwadniającej osady ściekowe za 4.500.00 zł netto  

i w własnym zakresie tą taśmę wymienił, 

- pracownicy oczyszczalni odwodnili i zdezynfekowali 15 ton osadów ściekowych co 

potwierdza karta wywozu na kwotę 8.900,10 zł brutto, 

- wykonał serwis – regulacji sprzęgła przy traktorze kwota 2.600, 00 zł netto. 
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Zakład wymienił na nowe dwa hydranty w Kamionkach przy kościele i w Zaleziance przy 

drodze do szkoły. 

Pracownicy biorą udział w budowie kanału sanitarnego w miejscowości Podzagnańszcze - 

wykonali już kanał o  dł. 490 metrów, tj. za 83.000,00 zł stanowiące dochód i zarobek 

Zakładu. 

Zbiornik wody na górze Jamno był kontrolowany przez Stacje Sanepidu w Skarżysku 

Kamiennej. Inspektorzy podkreślili konieczność wymiany odcinka sieci tzw. zasilania od 

studni do zbiornika. 

Wymieniono 50 szt. wodomierzy u mieszkańców Występy. Pozostało jeszcze do wymiany  

ok. 100 szt. Z powodu braku środków własnych na ten cel wymianę wstrzymano. Nie mniej 

jednak zakład po ostatniej kontroli Urzędu Miar i Wag Urządzeń Pomiarowych został 

zobligowany do wykonania powyższego zadania. 

Zakład zakupił złoże na Stacje Uzdatniania Wody w Klonowie i własnymi siłami je wymienił. 

Z powodu wysokich parametrów manganu w wodzie zadanie to musi być powtarzane dość 

często.  

Wywieziono do utylizacji z oczyszczalni ścieków osady ściekowe w ilości 40 ton. Wywożono 

również nieczystości płynne beczką asenizacyjną z 20 posesji z terenu gminy Łączna na 

oczyszczalnię ścieków do Suchedniowa. 

Udaremniono 6 kradzieży wody w gospodarstwach domowych (Kamionki, Łączna, Gózd, 

Klonów). 

W ostatnich dniach Zakład usunął 3 awarie wody i odblokował kilka zatorów ściekowych na 

sieci kanalizacyjnej . 

 

Aktualnie jedyny pracownik gospodarczy zatrudniony w tut. Urzędzie pracuje przy koszeniu 

trawy wzdłuż Starodroża e7 w Goździe – czasem wspomagany osobami skazanymi do 

odbycia prac społecznych. Od początku sezonu wiosennego trwają prace przy koszeniu 

poboczy przy drogach gminnych. Wykoszono już Łączną, odcinek pomiędzy Występą,  

a Starą Występą, drogę tzw. Galerówkę, Zagórze do świetlicy, ul. Osiedlową, plac zabaw  

w msc. Kamionki, chodnik poczta - kościół w msc. Kamionki. 

 

Ad. 6. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Urszula Łutczyk – poinformowała, w dn. 6 czerwca 

2024r. Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę Urzędu Gminy w pełnym składzie  

5 członków. Kontrola odbywała się w Urzędzie Gminy w godzinach 13,00-15,00. Dokumenty 

do kontroli udostępniła i wszelkich wyjaśnień udzielała Skarbnik Gminy p Joanna Kopytek 

oraz Zastępca Skarbnika p. Elwira Sidorczuk. Na posiedzeniu obecny był również Wójt 

Gminy p. Wojciech Fąfara. Tematyką kontroli objęte były: kontrola wykonania budżetu 

gminy za 2023r. i zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wykonaniu 

budżetu za 2023r., wypracowanie wniosku w sprawie absolutorium do Rady Gminy wraz  

z uzasadnieniem oraz propozycja planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2024r.  

Po przeprowadzonej kontroli został przegłosowany wniosek o udzielenie absolutorium dla 

Wójta Gminy Łączna z tytułu wykonania budżetu za 2023r. 5 członków było za udzieleniem 

absolutorium dla Wójta Gminy Łączna. Został jednocześnie skierowany wniosek Komisji 

Rewizyjnej do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Łączna. 
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Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Anna Nowak – poinformowała,  

w dniu 6 czerwca 2024r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w tematyce rozpatrzenia ponownej petycji dot. zmiany lokalizacji wiaty przystankowej 

usytuowanej przy działce nr. ew. 83/1 obręb Gózd Gmina Łączna. Komisja po zapoznaniu się 

z całościową dokumentacją oraz wyjaśnieniami Zastępcy Wójta Gminy oraz Radcy Prawnego 

Urzędu Gminy podjęła jednogłośnie (5/5 członków komisji) opinię w formie uchwały  

Nr 3/2024 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 6 czerwca 2024r. w sprawie opinii 

dotyczącej rozpatrzenia ponownej petycji o zmianę lokalizacji wiaty przystankowej 

usytuowanej przy działce nr. ew. 83/1 obręb Gózd Gmina Łączna. Ww. uchwała została 

przekazana do Przewodniczącego Rady Gminy. Komisja na podstawie przedstawionego 

uzasadnienia w projekcie uchwały wnosi o przegłosowanie przez Radę Gminy uchwały  

w sprawie rozpatrzenia ponownej petycji dotyczącej zmiany lokalizacji wiaty przystankowej 

usytuowanej przy działce nr. ew. 83/1 obręb Gózd Gmina Łączna. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej p. Piotr Furmańczyk – poinformował, 

spotkanie jeszcze się nie odbyło, planujemy posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej  

na dzień 18 czerwca 2024r. (wtorek) na godzinę 16,00.  

Przewodnicząca Komisji Społecznej p. Dorota Piróg – poinformowała, został ustalony tryb 

pracy Komisji natomiast spotkanie jeszcze nie jest zaplanowane gdyż nie wymaga tego 

sytuacja.  

 

Ad. 7. 

Przedstawienie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Łączna oraz efektów realizacji za 2023 rok. 

Raport przedstawiła p. Edyta Adwent Pełnomocnik Wójta do realizacji programu Profilaktyki 

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Łączna. 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 8 i 9. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodniczący Rady – poinformował, w okresie między sesjami do Rady Gminy wpłynęło 

jedno pismo, jest to opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Łączna z tytułu wykonania 

budżetu za 2023r. Opinia jest pozytywna ale pismo będziemy odczytywać na sesji 

absolutoryjnej. 

Przewodniczący Rady oddał głos radnym oraz zaproszonym gościom. 

Radny Wykrota – zabrał głos, w sprawozdaniu Pana Wójta była informacja o remoncie drogi  

w Kamionkach, rozumiem że jest to droga do cmentarza.  

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, tak. 

Radny Wykrota – zapytał, na czym będzie polegał remont, czy przepust przy kościele też 

będzie wyremontowany. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – poinformował, obydwa przepusty na jednym                     

i drugim końcu będą wyremontowane, będzie wymieniona nawierzchnia asfaltowa i przycięte 

zostaną przyschnięte gałęzie. 

Radny Wykrota – zauważył, do samych Kamionek. 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, tak. 

Radna Łutczyk Urszula – zabrała głos, dziękuję Radnej Pająk za szybką interwencję  

w załataniu dziur w naszej lokalnej drodze, proszę o przyjrzenie się innym wnioskom które 

kierowaliśmy. Kieruję również prośbę do Powiatu o zamontowanie znaku „STOP” na drodze  
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w Zaskalu łączącą drogę do Wiącki. Jest tam ustawiony znak „ustąp pierwszeństwa” ale 

biorąc pod uwagę, że zdarzył się już tam wypadek śmiertelny i często kierowcy nie 

zatrzymują się wjeżdżając pod górkę, zasadne byłoby ustawienie znaku „STOP” z linią 

ciągłą. 

Radny Moskal Artur – zabrał głos, dziękuję za wykoszenie węzła Zalezianka ale mam 

zastrzeżenie, chodnik na 50-70 m jest zarośnięty, w pewnym momencie zawęża się do ok.  

40 cm. Odcinek ten szpeci, chodzi też o bezpieczeństwo pieszych. 

Członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego p. Monika Pająk – zabrała głos, dziś na Zarządzie 

zgłaszałam wszystkie mankamenty, wczoraj była mała objazdówka po terenie gminy. Przez 

ostatni czas aura pogodowa była niekorzystna, jutro rano o godz. 7,00 wchodzi sprzęt  

i wszystkie ubytki czy to na Zagórzu,  Podłaziu, Pan sołtys zgłaszał również wyczyszczenie 

przepustu koło hurtowni, wszystkie zgłaszane rzeczy będą od jutra naprawiane. Wiem też,  

że dziś miał być sprzęt, który miał kosić. Proszę jak już będzie sprzęt o ewentualnie 

wskazywanie miejsc najbardziej wymagających wykoszenia i napraw. 

Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego p. Jerzy Żmijewski – zabrał głos, radna Pająk na 

bieżąco przekazuje wszystkie sprawy zgłaszane do niej. Dziękuję za uwagi, wnioski, to 

usprawnia nam pracę. Odbyło się spotkanie robocze zorganizowane przez Radę Powiatu, 

Zarząd Powiatu, ze wszystkimi Wójtami i Przewodniczącymi Rad, chcemy do końca września 

opracować program inwestycyjny na całą kadencję żeby każda gmina wiedziała co ma zrobić, 

my jako powiat przyjmiemy to do budżetu jako Plan wieloletni w zakresie realizacji zadań 

inwestycyjnych. Oczywiście wszystko będzie odbywało się na zasadzie współpracy, 

współdziałania, powiat będzie ubiegał się o środki zewnętrzne. Z ciekawością wysłuchałem 

sprawozdania Wójta o tym co się u was dzieje, jest coraz lepiej, coraz ładniej, coraz więcej 

zadbanych posesji, to świadczy o gospodarności, zasobności, dbałości.  

Poinformował, 7 czerwca br. odbyło się 5 lecie funkcjonowania DPS przy ul. Ekonomii. 

Upłynął 5-letni okres trwałości projektu i uzyskaliśmy zgodę Wojewody na zwiększenie ilości 

miejsc w tym domu, było 30 stacjonarnych miejsc i 30 rotacyjnych, dzisiaj mamy zgodę na 

kolejne 30.  Wszelkie sprawy zw. z przyjęciem do DPS, warunkami jakie należy spełnić, 

należy uzgodnić z Dyrektorem p. Agnieszką Herbuś z terenu waszej gminy.  

Mam przyjemność przedstawić jeszcze jeden aspekt działalności Rady Powiatu, od I kadencji 

radni założyli fundację „Daj szansę”. Jest to fundacja, która funkcjonuje do dziś, działa  

z pozyskiwania sponsorów ale głównie to dzięki radnym wszystkich gmin, którzy zasilają ją 

poprzez wpłaty. 100 % radnych Rady Powiatu każdej kadencji wpłaca co miesiąc jakąś część 

swojej diety. Od 2000r. od kiedy Fundacja zaczęła funkcjonować udzieliliśmy wsparcia 

prawie 500 młodym, zdolnym ludziom z całego powiatu i w różnych zakresach. Naszymi 

stypendystami są osoby uzdolnione sportowo, muzycznie, z Łącznej jest Franciszek Idzik. 

Fundacja wspiera, pokrywa koszty wyjazdu i pobytu np. na koncertach. Te osoby to nie tylko 

chluba dla rodziny ale i gminy, powiatu, mamy ich w powiecie sporo. Mamy też osoby, które 

dziś pracują zawodowo, są śpiewakami operowymi w Wiedniu, Wenecji, Krakowie. 

Członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego p. Monika Pająk – zauważyła, dzięki tej Fundacji 

Franek Idzik miał zakupione skrzypce. 

Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego p. Jerzy Żmijewski – poinformował,  Fundacja 

co roku do końca czerwca składa sprawozdanie finansowe. Zarząd składa się z 5 osób, Rada 

Nadzorcza też jest 5-cio osobowa. Informuję, że ani Rada ani członkowie zarządu za swoją 

działalność nie biorą ani złotówki, gwarantuję to jako Przewodniczący Rady Fundacji. 

Fundacja się rozwija, cieszymy się że są ludzie dobrego serca, inwestujemy w to co jest 

najważniejsze. Występuję z propozycją żeby symboliczną złotówką wesprzeć Fundację, 

proszę Wójta i Panią Skarbnik żeby wyrazili zgodę na przekazywanie na konto Fundacji  

jakiejś części z diet radnych za ich zgodą. Za każdą złotówkę na rzecz Fundacji „Daj szansę” 

składam wszystkim wspierającym serdeczne podziękowania. 
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Przewodniczący Rady – podziękował Przewodniczącemu Rady Powiatu za zabranie głosu 

oraz powitał Wójta Gminy p. Wojciecha Fąfara, który wszedł na salę obrad. 

Wójt Gminy p. Wojciech Fąfara – zabrał głos, przepraszam za spóźnienie, byłem na 

zgromadzeniu ZGGŚ, dzisiaj był wybór nowych władz, nowego zarządu. Jest 11 gmin 

Związku, udało mi się jednogłośnie dostać do 3-osobowego Zarządu. To ogromne 

wyróżnienie dla gminy, bardzo mnie to cieszy. W poprzedniej perspektywie Związek uzyskał 

ponad 77 mln zł. Zostaliśmy wpisani do Strategii Gór Świętokrzyskich i już mamy 

zagwarantowane pewne środki do wzięcia. 

Więcej uwag nie zgłoszono 

 

Ad. 10 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 

Łączna na II półrocze 2024 roku. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr III/9/2024 

Rady Gminy Łączna z dnia 13 czerwca 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej petycji dotyczącej zmiany lokalizacji 

wiaty przystankowej usytuowanej przy działce nr. ew. 83/1 obręb Gózd Gmina Łączna. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr III/10/2024 

Rady Gminy Łączna z dnia 13 czerwca 2024r. 

została podjęta większością głosów (za – 13, przeciw – 1, wstrzymał się – 1/15 radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2024 rok. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr III/11/2024 

Rady Gminy Łączna z dnia 13 czerwca 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad. 10 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 

2024-2032. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady  poprosił o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodniczący Rady wyczytywał kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała Nr III/12/2024 

Rady Gminy Łączna z dnia 13 czerwca 2024r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Zastępca Wójta p. Krzysztof Pastuszka – poprosił o głos i poinformował, w ostatniej chwili 

wpłynęła do Urzędu Gminy korespondencja ze Świętokrzyskiej Izby Rolniczej, zachęcająca 

do wzięcia udziału w XXIII edycji konkursu „Piękna i bezpieczna zagroda - przyjazna 

środowisku”, której celem jest wyłonienie jak najbardziej zadbanej, estetycznej, bezpiecznej 

zagrody rolnej w woj. św. Z uwagi na to, że czas jest bardzo krótki jeżeli radni, sołtysi 

uważają, że w waszych miejscowościach jest gospodarstwo, które należy wyróżnić proszę 

przekazać właścicielom dokumenty, które przekażę, żeby jak najszybciej złożyli je do urzędu. 

 

Ad. 11. 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął III-e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji 2024-2029. 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                   Przewodniczący Rady Gminy 

Magdalena Chmiela           

    Andrzej Wisowaty 
 

 


